# 主日学家庭反馈单

#### 写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流,对你和孩子都会非常有益。

# 所学内容:



今天,你的孩子学习了一个身材非常矮小而且自私的人,名叫撒该的故事。他是个税吏,为自己积攒了很多的钱财。撒该想见耶稣,但因个子小,他决定爬上一棵树,希望耶稣在路过时能看到他。耶稣看见了撒该,请求到他家做客。见到耶稣后,撒该内心改变了,他把自己一半的财产还给了穷人。孩子们也学会到,我们需要关注和聆听耶稣的话语,每天都跟随祂。(使用到的经文:路加福音19:1-10)

#### 牢记神的话语:



"人子来,是要寻找拯救失丧的人。"路加福音19:10

一周里跟孩子要多练习这节经文。这不仅会帮助孩子记住这节经文,也会帮助他巩固课堂 里所学的内容。

## 建议的亲子活动:



本周是帮助孩子学会如何将自己的东西与他人分享的好时机。撒该有很多东西可以分享,但是他选择了自己独有。然后,耶稣帮他改变了心意。作为父母,我们可以用这个故事来帮助我们的孩子看到与真正需要的人分享神所赐给的一切,这是何等的重要。在分享东西的选择上,大家可发挥自己的想象力。与所需要的人分享任何东西都是可以的。

### Daily Prayer:每天的祷告:



主啊,我谢谢你,因你派你的爱子到我们中间。祂舍了自己,让我们能有永远的生命,而 和你永远在一起。帮助我们像撒该一样,选择放弃自己所拥有的东西。帮助我们不要自 私。帮助我们乐意分享你赐给我们的东西。阿们。

# SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

#### To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

#### What We Learned:



Today, your child learned about a very short and selfish man named Zacchaeus. He was a tax collector who kept a lot of the money for himself. Zacchaeus wanted to meet Jesus, but because of his size he decided to climb up a tree and hope that Jesus might see him as He walked by. Jesus saw Zacchaeus and asked to be a guest at his house. After meeting Jesus, Zacchaeus had a change of heart and gave half of what he had back to the poor people. The children also learned that we need to watch and listen for Jesus, and follow Him every day. (Scripture used: Luke 19:1-10)

#### Words to Remember:



"For the Son of Man came to seek and to save the lost." Luke 19:10 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help your child to remember the verse, but also it will help to reinforce what he or she learned during class.

#### **Suggested Parent/Child Activity:**



This week would be a great time to help your child learn how to share what he or she has with others. Zacchaeus had a lot to share, but he chose to keep it for himself. Then, Jesus helped him change his mind. As parents, we can use this story as a stepping stone to helping our kids see the importance of sharing what God has given to those who are in need. Be creative when choosing something to share. You can share just about anything with those who are in need!

#### **Daily Prayer:**

Thank You, Lord, for sharing Your Son. He came to give His life so that we could have everlasting life with You. Help us be like Zacchaeus after he chose to give away what he had. Help us not to be selfish. Help us share the things that You give to us. Amen.